
    

CONCEPT Verslag Algemene Ledenvergadering  

     Friese Darts Bond  

9 mei 2023 te Irnsum   

Aanwezig Bestuur: Tseard Douma, voorzitter; Jaap Drost, penningmeester; Paula Efdé, secretaris 

       Gerard Mijnheer, competitiezaken;  

Afwezig Bestuur: Astrid Visser, jeugdzaken (met kennisgeving) 

Aanwezige Commissieleden: Raymond Hoomoedt (toernooizaken); Gelwin de Vries (kascommissie); 

Jolanda de Jong (kascommissie); Wilco Terpstra (jeugdcommissie) 

Aanwezige overige Leden: Bert Stelzer; Thomas Stöpetie; Peter Hoogeboom; Broer de Jong; Nathalie 
van Marm; Sjoerd Gjaltema; Lieuwe de Jong; Albertus Groeneveld; Sietse Kingma; Eddy Terpstra; 

Jeroen Houweling   

 

Afmeldingen: geen 

  

1. Opening: De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en heet alle aanwezigen welkom.  

2. Mededelingen en ingekomen stukken: Er zijn geen ingekomen stukken. Mededeling: Bij de 

benoeming van bestuursleden ontbreekt de herverkiezing van Jaap Drost voor de volgende termijn 

van zijn penningmeesterschap.  

Er wordt een oproep gedaan aan de aanwezigen voor de functie van voorzitter. Er meldt zich helaas 
niemand. 

3. Vaststellen agenda: Na toevoeging van de herverkiezing van Jaap wordt de agenda vastgesteld. 

4. Vaststellen verslag ALV van 14 juni 2022: Verslag wordt vastgesteld. 

5. Benoeming bestuursleden:   

• Astrid Visser zit al in haar 3e termijn jeugdzaken. Ze wordt door de ALV herkozen voor 
 de laatste 2 jaar. 

• Nathalie van Marm wordt door het bestuur voorgedragen voor de functie van secretaris. 
 Zij is aangenomen met 17 stemmen voor en 1 onthouding. 

• Jaap Drost wordt herkozen voor de 2e termijn in de functie van penningmeester. 

• Tseard Douma heeft 3 termijnen van 3 jaar vervuld in de functie van voorzitter. Volgens 
de code goed bestuur zal hij aftreden. Hij wordt bedankt door bestuur en leden en krijgt een 
bos bloemen. Tseard doet zelf nog een woordje en geeft aan de lopende zaken nog af te 
handelen. 

• Met de benoeming van Nathalie neemt Paula afscheid als secretaris. Ze spreekt de ALV 
toe en geeft aan dat ze zorgt voor de overdracht en uiteraard beschikbaar blijft voor vragen. 
Paula blijft wel de ledenadministratie van de FDB doen. 

 

  



    

 

6. Financieel Jaarverslag 2022: Zie bijlage. Jaap Drost licht het Financieel Jaarverslag kort toe. 
De kascommissie bestond uit Gelwin de Vries en Jolanda de Jong. Zij hebben het jaarverslag 
goedgekeurd. Gelwin zegt dat ze volledig inzicht hebben gekregen. Er waren geen bijzonderheden, 
ze zijn tevreden. De ALV verleent decharge aan het bestuur voor het Financieel Jaarverslag.  
Gelwin geeft aan te stoppen als lid kascommissie. Vanuit de ALV stelt Peter Hoogeboom zich 
beschikbaar. 
 
De afdracht naar de NDB wordt in de komende 5 jaar verhoogd met €5 per lid. Als gevolg hiervan 
zal de contributie van de FDB ook omhooggaan. Er zijn verschillende opties mogelijk. Na een 
gezonde discussie waarin alle voor- en nadelen worden besproken, wordt er besloten om meteen 
per komend seizoen de contributie met €5 te verhogen. Dit geldt voor de competitiespelers en Niet-
Spelende-Leden. Voor jeugdleden blijft het bedrag €15. 
 
Vaststellen contributie: De contributie wordt vastgesteld. Senioren €40,00 per seizoen;  
NSL €20,00 per seizoen; Jeugdleden €15,00 per seizoen. 
 
Vaststellen donateursbijdrage: €5,00 per seizoen. 
 

7. Begroting 2023: Zie bijlage. Jaap Drost licht het kort toe. 
 

8. Bestuurlijk jaarverslag 2021-2022: Zie bijlage.  Tseard vertelt over de activiteiten die we 
ondanks de nog geldende coronamaatregelen hebben kunnen organiseren.  

9. Toernooizaken: Raymond Hoomoedt doet toernooizaken sinds dit seizoen.  
Raymond vraagt aan de ALV of er tips zijn hoe we meer deelnemers krijgen. 

- Meer toernooien organiseren. Doel voor komend seizoen is 8 plus GF. 
- Meer publicatie op de website en Facebook. Dit is al afgesproken binnen het bestuur. 

- De deelnemers hebben aangegeven dat ze graag poules spelen. De ALV geeft toestemming om dit       
te wijzigen in het reglement. 

Wilco Terpstra vraagt hoe het mogelijk is dat de nrs 1, 2, 3 en 4 van de ranking bij elkaar in een 
poule konden komen. Antwoord: tijdens rankingtoernooien wordt er geloot zonder seeding dus dan 

kan het voorkomen. Bij GF wordt wel geseed. 

10. Competitiezaken: De nieuwe opzet zorgt voor meer spanning in de poules. 

Er zit in Teambeheer een instellingsfoutje in de 3e divisie. Het leek alsof de nummers 11 en 12 

degraderen maar alleen de nummer 12 degradeert. Het is wel juist gecommuniceerd. 

De inschrijving voor seizoen 2023/2024 start op 29 mei en loopt tot 9 juli. 

De eerste competitiewedstrijd zal zijn op 5 september. 

 

Er wordt gevraagd om de aankondiging van de ALV ook via Teambeheer te doen. Dat kan voor de 
volgende ALV zeker gedaan worden. 

11. Jeugdzaken: Wilco en Paula zijn naar een bijeenkomst van de NDB geweest over de opzet van 

de JDC. De NDB is hard bezig met nieuwe ontwikkelingen in Nederland. Samen met de JDC wordt er 

een programma uitgerold waarbij het mogelijk is om een NDB/JDC “jeugdacademie” op te zetten. 
Hierbij worden alle tools en tricks aangeleverd door de NDB en zijn er verschillende toernooien en 

evenementen waar spelers aan mee kunnen doen.  

  



 

12. PR & Communicatie: Er is nog steeds een vacature voor deze functie. De kandidaat voor deze 

functie moet wel geschikt zijn.  

Jaap neemt wel iets voor zijn rekening maar het is voor hem lastig te combineren met werk en 
privé. Gerard Mijnheer heeft inmiddels toegang tot de website en Facebook. Hij zal ook 

ondersteunen.  

Een Friese darter heeft een nieuwssite. Hij had toegezegd om de prestaties van FDB-leden met ons 

te delen zodat wij dat kunnen plaatsen. Helaas is dat nog niet gebeurd. We gaan hem nogmaals 
vragen. 

 

13. Rondvraag en sluiting:  
Eddy Terpstra geeft aan dat er teams zijn die door opnieuw te beginnen weer onderaan beginnen 

maar daar veel te sterk voor zijn. Is daar wat tegen te doen? Antwoord: reglementair is het mogelijk 
als ze met minder dat 50% van de oude leden inschrijven. We zullen in de gaten houden of er teams 

zijn die later nog de rest van het oude team toevoegen. Paula gaat bij Teambeheer informeren of het 
mogelijk is om een speler –na de inschrijfperiode- niet toe te laten in het team waar hij vorig 

seizoen in speelde. Maar dat ze pas een seizoen later weer in hun oude team kunnen spelen. 
 

Sjoerd Gjaltema vraagt of er al iets bekend is over de NDB Masters. Antwoord: er is al de nodige 
informatie gedeeld door de NDB. Welke spelers er namens de FDB naar toe mogen, is nu nog niet 

bekend. Dat zal zijn na GF. 
 

Albertus Groeneveld stelt voor om Mats Gies te vragen voor de functie van PR & Communicatie. 
Reactie: dit is een heel goed idee maar Mats heeft al aangegeven dat hij momenteel geen tijd heeft 

voor een rol binnen de FDB. Mogelijk in de toekomst wel. 
 

Gerard Mijnheer geeft aan dat hij graag een sponsorcommissie wil starten en doet een oproep. 

Sjoerd Gjaltema meldt zich hiervoor aan. 

 
Jaap Drost vertelt dat het volgens het reglement lastig wordt om voor volgens seizoen LaCo teams 

samen te stellen. Er volgt een discussie waarbij duidelijk gesteld wordt dat reglementen er niet voor 
niks zijn. Daarnaast is de ALV duidelijk van mening dat het wel belangrijk is om Friese teams in te 

schrijven voor de landelijke competitie. 

Er volgen nog gesprekken met betrokkenen. Ook zijn er nog rankingtoernooien. Na GF zal er een 

beslissing genomen gaan worden. 
Sietse Kingma geeft het bestuur nog mee dat het belangrijk is om het wel blijven stimuleren, ook ter 

promotie van de dartsport en dus niet al te zwart/wit te denken. 

 

Om 22:00 uur sluit de voorzitter de vergadering met een dankwoord aan de aanwezigen en wenst 

ieder een veilige terugreis. 


